
blagina I van 1

wiel peters

Van:
Datum:
Aan:
Onderwerp:

"wiel
4 7 07

Geachte commissie ruimte,

Naar aanleiding van voorgenomen plannen van Natuurmonumenten (NM ) om begrazingbeheer in
de laurabossen te gaan toepassen met taurosachtige runderen w¡l ik U wijzen op de nadelige
gevolgen hiervan voor dit gebied en zijn inwoners.
Als bewoner van het gebied, als deelnemer van begin af aan van de klankbordgroep Kempenbroek
en als bestuurslid van de dorpsraad Altweerterheide denk ik goed op de hoogte te zijn van de
belangen en mogelijkheden die in dit gebied spelen en daarom vraag ik Uw aandacht hiervoor.
Hier ligt een taak en belang voor de gemeente om de bestaande veiligheid en toegankelijkheid van
het gebied minimaal in stand te houden voor de gebruikers van dit gebied zoals bewoners,
recreanten en toeristen. Zie de overeenkomst van 20 jaar geleden aangegaan bij het uitgeven van
de erfpacht van de laurabossen aan NM met zelfs voorwaarden voor een garantie voor een
maximale openstelling voor het publiek.
Door begrazing met taurosachtigen van de laurabossen en oversteekplaatsen over het 3.5 Km lange
fietspad zal dit veel gebruikers ( fietsers, wandelaars ) in de toekomst weerhouden om nog gebruik
te maken van dit gebied omdat men dan geconfronteerd word met deze runderen op fiets of
wandelpad. Dit zijn geen dieren om veilig zomaar voorbijte lopen. Zeker niet om dat
gewaarschuwd word om min. 25 meter afstand te bewaren, terwijl niet eens overal 25 meter zicht
is en men zich niet buiten wegen en voetpaden mag ( of kan ) bevinden en dan nog zullen velen niet
meer zo als nu ontspannen en onbezorgd kunnen genieten van dit gebied.
Bij de bewoners van het gebied is geen draagvlak bevonden voor taurosachtigen in de laurabossen
en op het fietspad daarin.
Voor het gewenste natuurbeheer maakt het niet uit of taurosachtigen of andere begrazers het
beheer doen.
Voor de taurosliefhebbers die zich wel graag ( vrijwillig ) tussen de taurosachtigen willen bewegen
is nog een ruim graasgebied van wel 160 hectare beschikbaar tussen fietspad laura en Belgische
grens na openstelling door Ark- NM.
Voor menige bezoeker van het gebied is toegankelijkheid afhankelijk van een goede afscherming
van taurosachtige runderen
Wat het rapport van de commissie verbetering begrazingsbeheer betreft.
De dorpsraden Stramproy en Altweerterheide kunnen met de voorstellen van de commissie op
hoofdlijnen akkoord gaan, echter voorzien van een aantal zwaarwegende kanttekeningen in
verband met veiligheid en toegankelijkheid. Zie nota dorpsraden L6 April 2AL6.. onder
aanbevelingen dorpsraden.Wellicht zijn in de stuurgroep de zwaarwegende kanttekeningen van de
dorpsraden onderbelicht, zoals onder ( K ) bij de aanbevelingen (De dorpsraden zijn op dit moment
geen voorstander van begrazing in laurabos met taurosachtigen. 16 April 20L6
Doorgaan van plannen van NM in laurabossen zalgrote negatieve gevolgen hebben voor het
gebruik hiervan.
Wanneer gewenst ben ik gaarne bereid een nadere toelichting te geven op bovenstaande.
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